
plooi

Eens de speed  
is uitgewerkt, 
voel ik me  
belabberd.
  
Waarom is dat?
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Wat is jouw 
vraag?

Andere vraag over speed?  
Of over andere drugs, alcohol, 
pillen, gokken of gamen?  
Bezorgd om iemand?

Check www.druglijn.be  
en stel je vraag via chat of mail.  
Of bel 078 15 10 20.  
Anoniem, zonder taboe,  
zonder oordeel.



plooi

Wie speed gebruikt, krijgt een 
boost. Je voelt geen vermoeidheid  
of honger, hebt bakken  
zelfvertrouwen en lijkt de hele  
wereld aan te kunnen. 

De energie die je voelt, komt niet 
uit de drug, maar uit je lichaam en 
je reserves. 

Eens de speed is uitgewerkt,  
slaat de uitputting toe.  
Je voelt je brak, leeg, moe  
of hongerig. 

Allemaal tekenen dat je weer op 
krachten moet komen. Hoe meer en 
hoe vaker je gebruikt, hoe moeilijker 
dat voor je lichaam en geest wordt.

Alle energie komt  
uit je lichaam  

en je reserves


